
Zápis z VČS MO Kostelec n.Orl. konané dne 13. 2. 2016

Dne 13. 2. 2016 se od 9 hodin ve SK Rabštejn uskutečnila výroční členská schůze MO ČRS
Kostelec nad Orlicí. Předseda MO, Miroslav Hovorka, přivítal účastníky a vzhledem k účasti
posunul začátek o 15 minut, aby schůze byla usnášeníschopná.

V 9,15 proběhlo schválení programu VČS s tímto obsahem:

1. Zahájení, schválení návrhu programu jednání

2. Volba pracovního předsednictva

3. Volba komisí: Návrhové a Mandátové

4. Udělení čestných odznaků

5. Zpráva o činnosti za rok 2015

6. Zpráva o hospodáře za rok 2015

7. Zpráva účetní za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016

8. Zpráva o činnosti mládeže

9. Zpráva dozorčí komise

10. Návrh plánu prací na rok 2016

11. Diskuse

12. Návrh a schválení usnesení

13. Závěr

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 121 přítotnnýclz v sóle při hlasování

Volba pracovního předsednictva

Složení: Hovorka Miroslav, Ing. Mařík Petr, Malý Jaroslav, Novák Jaromír, Urban Michal

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 121 přítomných v sále při hlasování



Volba komisí: Návrhové a Mandátové

Složení:

Návrhová: předseda- Ing. Petr Mařík, členové- Novák Jaromír, Malý Jaroslav

Hlasování: proti O, zdržel se 0, pro 121 přítomných v sále při hlasování

Mandátová: předseda- Petr Marek, členové- Machač Jan, Chlajn Luboš

Zpráva mandátové komise (příloha 3).

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 121 přítomných v sále při hlasování

Udělení čestných odznaků

Za dlouholeté členství byly uděleny předsedou MO čestné odznaky těmto členům: Kotyza

Tomáš, Marek Petr, Musil Jiří.

Zpráva o činnosti za rok 2015

Zprávu o činnosti MO za rok 20t5 přednesl předseda MO Miroslav Hovorka.

Zpráva o hospodáře za rok 2015

Zprávu o hospodaření za rok 2015 přednesl hospodář MO Michal Urban. Ve své zprávě

shrnul plnění zarybňovacího plánu, výsledky a počty z výlovů našich rybochovných zařízení.

Seznámil členskou základnu s úlovky našich členů na místní vodě, úlovky na revíru DO 2

budou k dispozici na přelomu března a dubna na našich stránkách a ve skříňkách. Poděkoval

L. Žáčkovi za kontrolu odevzdávaných sumářů při výdeji povolenek, dále poděkoval L.

Izákovi, J. Malému, J Andršovi za výbornou práci na chovných rybnících, M. Demeterovi, P.

Cindrovi za přístup k brigádám (samostatně zajišťují sekání na rybnících Skála 1,11,111) a lovčí

četě pod vedením Tomáše Ludvíka za práci v uplynulém roce. Také zhodnotil a poděkoval

Městu Koste]ec za řešení a součinnost spo]ečných problémů v uplynulém roce.

Zpráva účetní za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016

Zprávu o hospodaření za rok 2015 a návrh rozpočtu na rok 2016 přednesl účetní MO Jaromír

Novák (příloha 1).

Zpráva o činnosti mládeže

Zprávu o činnosti mládeže přednesl místopředseda MO Ing. Petr Mařík ajako samostatná

příloha č.5 je součástí zápisu.

Zpráva dozorčí komise

Zprávu dozorčí komise přednesl její předseda Stanislav Kodytek. Konstatoval, že vedení

účetnictví, pokladny a celkové hospodaření MO za rok 2015 proběhlo bez závad.



Návrh plánu prací na rok 2016

Předseda MO podrobně seznámil členy MO s plánem prací na rok 2016. (příloha 2).

Diskuse

• Následně předseda MO otevřel diskusi.

• Jako první si vzal slovo starosta Kostelce pan František Kinský, který přijal naše

pozvání a promluvil k členské základně ojeho vztahu k rybaření a spolupráci mezi

naší místní organizací a Městem Kostelec nad Orlicí.

• Ladislav Žáček vystoupil s příspěvkem o vybírání chleba oproti finančnímu příspěvku,

o nepravdivých údajích v zarybnění revíru a formuloval své příspěvky do podoby, o

které se dalo hlasovat.

• Jan Machač vystoupil s vysvětlením koeficientů a vhodnosti krmení kapra na našich
rybochovných zařízeních, kde nejlepší variantou je pšenice, naopak krmení chlebem je
vysoce neefektivní. Honza Machač je v naší MO rybníkář, má v tomto oboru nejen
vzdělání aleje to jeho práce v Rybářství Kolowrat.

• Michal Urban odpověděl na otázky pana Žáčka k vybírání chleba i k údajům
v zarybňovacím plánu.

Návrh, a schválení usnesení

Předseda Návrhové komise, Jng. Petr Mařík, nechal hlasovat o způsobu přijetí usnesení jako
celku.

Hlasování: proti 0, zdržel se 0, pro 75 přítomných v sále při hlasování

Poté nechal hlasovat členskou základnu o přijetí usnesení jako celku (příloha 4).

Klaso vání: proti 0, zdržel se 0, pro 75 přítomných v sále při hlasování

V 11,30 hodin poděkoval předseda MO členům za účast a VČS ukončil.

Zapsal: Michal Urban.



Místní organizace Českého rybářskéh svazu - Kostelec nad Orlici

Rozpočet MO ČRS na rok 2016

Rozpočtová kapitola - činnost NÁKLADY VÝNOSY ZISK 1÷1

ZTRÁTA/-I
41 Organizační činnost 315 00000 340 000,00 + 25 00000

42 Správa objektu Podhorná 50 000.00 4 000,00 - 46 000,00

46 Kroužky mládeže 13000100 0.00 - 13 00000

47 Závody MO 40 00000 50000,00 + 10 000,00

48 Družstva RT a LRU 5 000,00 0,00 - 5 000,00

50 Rybochovná zařízení 70000,00 110000100 + 40 00000

60 Revír DO 2 0.00 0,00 0,00

65 MV-revír Přehrádky a St.řek 100 000,00 110 000,00 + 10000,00

68 Pozemky 0,00 0,00 0,00

Celkem 593 000,00 614000,00 + 21000,00

V Kostelci nad Orlici dne 7. února 2016

Vypracoval: Novák Jaromir



PLÁN PRACĺ 2016

Akce Hodiny Termín
Podhorná - rybník

Oprava uloženĺ pražců po vy[ovu 30 208.

Zpevněni plochy na hrází pro výlovy 20 6.8.

Sekán trávy. úklid 20 prúbéžn

celkem 70

Přehrádky

Sekání trávy, úklid, prořez 20 prúbĎžné

Oprava průsaků u nátoku do přehrádek 50 31.8

Oprava hrázek Smrčina - Cabalkova 20 20.8.

Oprava hrázek Hájená - Smrčina 20 208

celkem 110

Areál Podhorná

Vybudováni nového opocení 100 30.6.

Úklid, reorganizace nářadĺ 20 31.12.

celkem 120

Skála I.

Rozvoz hnoje 10 23.1.

Odba,něnĺ loviště 25 23.1.

Oprava lávky 10 23.1,

celkem 45

Skála II.

Oprava lávky 15 23.1.

Rozvoz hnoje 10 23.1.

Oprava hráze? 20 23.1.

celkem 45

Skála III.

Odbahnění loviště, vyčištění potoka 30 23.1.

Rozvoz hnoje 10 23.1.

Oprava lávky 10 23.1.

celkem 50

Koupaliště Mírov

Odbahnění 20

Rozvoz hnoje 10 21.3.

Sekání trávy, úklid 30 průběžně

celkem 60

Koupaliště Lhota

Vyčištění jímek, přítoku 10 31.5.

Sekání trávy, úklid ‚ 20 průběžně



Výroční členská schůze MO tRS Kostelec nad Orlicí

13.2.2016 SK Rabštejn

Zpráva mandátové komise:

Členská základna MO ČRS Kostelec má ke dni 13.02.2016: 232 členů
z toho ženy 9 členů

mládež 16-16 4 členů

děti do 15 iet 20 členů

Dnešní výroční členské schůzi je celkem přítomno: řádných členů

což představuje Sl1 G

Výroční členská schůze je tímto usnášeníschopná.

Mandátová komise: Petr Marek

Jan Machač

Luboš Chlajn
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Kostelec nad Orlici 13.2.2016



návrh

Usnesení VČS MO Kostelec n.Orl. konané dne 13.2.2016

Členská schůze schvaluje:

a) Zprávu o činnosti MO za rok 2015
b) Zprávu účetní za rok 2015
c) Návrh rozpočtu na rok 2016
d) Zprávu hospodáře
e) Zprávu o činnosti mládeže

O Plán prací na rok 2016

g) zrušit usnesení z roku 2012, upravené v roce 2014 o omluvě neúčasti na VČS ato
písemnou, nebo elektronickou formou, kdo se neomluvil tímto způsobem, je mu
navýšena brigádní povinnost o 5 hodin.

h) Brigádyod 1.1201?

- Roční brigádní povinnost je 10 hod nebo 100 Kč/h
- Osvobozeni od brigád jsou členi se ZTP, ženy a starší 65 let
- Ruší se písemné pozvánky
- In formace o brigádách budou na internetu a ve vývěsních skříňkách
- na brigádu se bude možno přihlásit elektronicky nebo telefonicky

ch) Do celkového stavu 250 členů MO možnost přijímat i členy, kteří nemají trvalé
bydliště v Kostelci nebo v Doudlebách.

i) Příspěvek na krmení — ruší se dosavadní praxe 5 kg suchého chleba nebo 150 Kč a
nahrazuje se jednorázovým příspěvkem tOO Kč, který bude vybírán při výdeji Čl.
známky

j) Kooptaci p. Jiřího Andrše do výboru MO

Členská schůze bere na vědomí:

a) Zprávu dozorčí komise

Členská schůze ukládá:

a) Výboru MO projednat přednesené diskusní příspěvky a sjejich řešením seznámit příští
ČS schůzi

b) Zajistit uspořádání rybářských závodů na Podhorné
c) V případě zájmu uspořádat další ročník Poháru veteránů



ZPRÁVA O ČINNOSTI RYBÁŘSKÝCH KROUŽKŮ
ZA ROK 2015

POČTY DĚTÍ V RYBÁŘSKÝCH KROUŽCÍCH SE STABILIZOVALY
NA 36 POSLUCHAČÍCH, COŽ POVAŽUJEME ZA ÚSPĚCH, OBZVLÁŠTĚ
PAK V POROVNÁNÍ S KLESAJÍCÍM MNOŽSTVÍM DĚTÍ V OSTATNÍCH
ZÁJMOVÝCH ÚTVARECH A VŠEOBECNÉMU POKLESU ZÁJMU
MLÁDEŽE O ORGANIZOVANOU ČINNOST.

VE ŠKOLNÍM ROCE 2015-2016 NAVŠTĚVUJE V KOSTELCI NAD
ORLICÍ KROUŽEK 27 DĚTÍ, V DOUDLEBÁCH V BUDOVĚ ZÁKLADNÍ
ŠKOLY POTOM 9 DĚTÍ. VEDENÍ KROUŽKU ZASTÁVAJÍ STÁLE PETR
MAŘÍK SPOLU S LUDVÍKEM HLADKÝM A V DOUDLEBÁCH LUBOMÍR
FRYDRYCH.

VZHLEDEM K ÚSPĚŠNOSTI NĚKTERÝCH TRADIČNÍCH AKCÍ SE
NÁŠ KALENDÁŘ ZAPLŇUJE VE SHODNÝCH TERMÍNECH JAKO
MINULÉ ROKY:
ÚNOR-BŘEZEN - AUTOBUSOVÝ ZÁJEZD NA RYBÁŘSKOU VÝSTAVU DO
BRNA,NEBO PRAHY
DUBEN-KVETEN - RYBÁŘSKÁ OLYMPIÁDA MLÁDEŽE ‚ DĚT.R.ZÁ VODY
ČERVENEC - RYBARSKOIVODACKÁ EXPEDICE ORLICE
SRPEN - OTEVŘENÉ DĚTSKÉ RYBÁŘSKÉ ZÁVODY NA PODHORNĚ

KROMĚ TĚCHTO VĚTŠÍCH AKCÍ SE BĚHEM ROKU DĚTI UČÍ A
ZDOKONALUJÍ VE ZNALOSTECH STÁLE SE MĚNÍCÍHO RYBÁŘSKÉHO
ŘÁDU, PŘÍRODOVĚDNÝCH, BOTANICKÝCH, BIOLOGICKÝCH A
ICHTIOLOGICKÝCH PODROBNOSTECH, TÝKAJÍCÍCH SE ŽIVOTA
KOLEM VODY.

VZHLEDEM K TOMU, ŽE SE V LOŇSKÉM ROCE PŘIHLÁSIL VĚTŠÍ
POČET MLADŠÍCH DĚTÍ, VĚŘÍME,ŽE ČASEM OBNOVÍME TRADICI
KVALITNÍCH VÝSLEDKŮ ZÁVODNÍKŮ V RYBOLOVNÉ TECHNICE.

PODSTATNOU ČÁST VÝUKY SE SNAŽÍME SMĚŘOVAT
K PRAKTICKÉMU RYBOLOVU A ZÍSKÁVÁNÍ POZITIVNÍHO VZTAHU
K RYBÁM A PŘÍRODĚ JAKO CELKU. ZA MOŽNOST ÚSPĚŠNÉHO
RYBOLOVU DĚKUJEME PANU MARIANU ŠÍPOŠOVI A MAJITELŮM
„ROJKOVA RYBNÍKA“ KTEŘÍ NÁM UMOŽŇUJÍ VYZKOUŠET NABYTÉ
TEORETICKÉ ZNALOSTI A TRÉNOVAT NA VÝBORNĚ ZARYBNĚNÉ
SOUKROMÉ VODĚ.

ZÁVĚREM MI DOVOLTE PODĚKOVAT ZA VŠEOBECNOU
PODPORU MLÁDEŽE NAŠÍ MÍSTNÍ ORGANIZACI A ZA FINANČNÍ
PODPORU MĚSTYSU DOUDLEBY NAD ORLICÍ A V POSLEDNÍ DOBĚ
OPĚT I SAMOTNÉMU MĚSTU KOSTELEC NAD ORLICÍ, KTERÉ
V MINULÝCH LETECH V RÁMCI GRANTOVÝCH PROGRAMŮ
PŘISPÍVALY NA ČINNOST KROUŽKŮ.

DÍK PATŘÍ TAKÉ VEDENÍ ZÁKLADNÍ ŠKOLY V DOUDLEBÁCH A
ZÁKLADNÍ ŠKOLE V KOSTELCI ZA POSKYTNUTÍ TECHNICKÉHO A
MATERIÁLNÍHO VYBAVENÍ I VÝBORNÝCH PODMÍNEK PRO
FUNGOVÁNÍ NAŠICH KLUBOVEN.

V Kostelci nad Orlicí, dne 13,2.2016

mistopř. a ved.mlúdeže při MO ČRS
Ing.Pctr Mařík


